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Olav Larsen; Bjørn Iversen; Buhaug Bjørnar; Elin Marie Andreassen; Erling Moe
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Emne: Møte i Representantskapet Trondheim Havn IKS 02.10.20 - forslag som blir fremmet i møte i dag
Vedlegg: 
Hei

I møte i ettermiddag kommer jeg til å fremme følgende forslag på vegne av Trondheim kommune i henhold til vedtak i
formannskapet 29. september. Hvis noen av dere har spørsmål i forkant av møte så bare ta kontakt, ellers kan vi ta
det under møte. 

Formannskapet tar sak om aksjeeieravtale mellom Trondheim Havn IKS og Trondheim kommune til 
orientering og gir sin tilslutning til at avtalen inngås under følgende forutsetninger:

at øvrig avtaleverk om utfisjonering av havneeiendommer og etablering av et eiendomsutviklingsselskap 
godkjennes av bystyret og av øvrige eiere i Trondheim Havn IKS sine kommunestyrer.
at punkt 3.1 endres til

Selskapet skal forvalte og gradvis legge til rette for en utbygging av Eiendommene. Det skal utarbeides en 
forretningsplan for Selskapet som regulerer en bærekraftig utvikling av området med langsiktige verdier for 
byen, havnen og selskapet. Forretningsplanen skal balansere TH sitt behov for tilstrekkelig midler til forsvarlig 
havnedrift med behovet for å finansiere Selskapets arbeid med å realisere bydelen.

Selskapets virksomhet skal fullt ut baseres på forretningsmessige prinsipper, med særlig fokus på 
lønnsomhet på kort og lang sikt og bærekraftig byutvikling gjennom at kvalitet, klimavennlige løsninger og 
helhet sikres bedre enn slik det er pålagt gjennom plan- og bygningsloven.

at punkt 5.2 endres til

Selskapet skal ha et styre bestående av 6 personer. Partene er enige om at det skal velges styremedlemmer 
som gjør at styret er komplementært med hensyn til faglig kompetanse og  særlig egnet til å forvalte selskapet 
på en profesjonell måte, basert på forretningsmessige prinsipper og med særlig fokus på bærekraftig 



byutvikling og lønnsomhet, jf punkt 3.1 ovenfor.
Valgkomiteen består av ordføreren i Trondheim, en representant for opposisjonen og styreleder i Trondheim 
Havn., og innstiller til generalforsamlingen. A-aksjene og B-aksjene har rett til å utpeke 1 medlem hver til 
styret. Styrets leder velges av generalforsamlingen med alminnelig flertall.  

Med hilsen

 
Marte Løvik
Kommunalråd
Gruppeleder Senterpartiet

Tel: 414 27 612
marte.lovik@trondheim.kommune.no

tir. 29. sep. 2020 kl. 11:52 skrev Langmoe Anne B. <langmoe@trondheimhavn.no>:

Hei,

 

Ved en misforståelse ble nest siste utgave av «Redegjørelse for utvikling av Nyhavna og Vestre Kanalhavn» sendt ut
som vedlegg i saksdokumentene til representantskapets møte 2.oktober. 

Vennligst se bort fra den, og erstatt den med endelig versjon, som vedlegges.

Det er i all hovedsak kun redigeringsmessige ulikheter i de to dokumentene.

 

 

Med vennlig hilsen

Anne Birgitte Langmoe

Personalsjef

Telefon: +47 976 23 091  |   E‐post: langmoe@trondheimhavn.no

 

trondheimhavn.no  |   Facebook  |   LinkedIn  |   Twitter

Vi er sertifisert Miljøfyrtårn. Hjelp oss
å ta vare på miljøet. Tenk deg om før
du printer ut denne e-posten med
vedlegg.

 


